
PROTOKÓŁ NR XX/16 

z posiedzenia XX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

25 kwietnia 2016 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 16°°.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 

Waldemar Paradowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych, w szczególności 

nową Panią Sekretarz Gminy – Panią Annę Gołębiewską i przedstawiła następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki 

i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie 

Gminy Wyszków. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Jan Hryniewicz. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1. P. Włodzimierz Gryz; 

2. P. Krzysztof Sobieski; 

3. P. Radosław Biernacki. 
 

Ad. 5. 

P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta 

Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na 

terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, że podjęcie powyższej uchwały jest niezbędne do 

tego, aby lider subregionu, czyli miasto Ostrołęka, mógł złożyć komplet dokumentów, 

potrzebnych do zaakceptowania Regionalnych Inwestycji Terytorialnych. Każda z gmin 

i powiatów partnerskich, musi przyjąć zadania, które będą realizowane na terenie swojej 

gminy. Cały RIT podzielony jest na dwa zadania wiodące:  

1) zadania drogowe, ścieżki rowerowe itp.,  

2) zadania związane z infrastruktura zdrowotną i gospodarką niskoemisyjną. 
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Na terenie Gminy Wyszków, zadaniem realizowanym w pierwszym punkcie, jest kontynuacja 

budowy obwodnicy – etap III i IV. Jest to jedyna w tej perspektywie unijnej szansa dla Gminy 

na pozyskanie środków zewnętrznych na realizację tego zadania. Zadaniem realizowanym w 

punkcie drugim, jest termomodernizacja budynków użyteczności publicznej Gminy 

Wyszków.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał jaki jest całkowity koszt budowy III i IV etapu 

obwodnicy? 

P. Żaneta Kozak poinformowała, że ok. 40 mln zł. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał na jaka kwotę Gmina może składać wnioski 

o dofinansowanie?  

P. Żaneta Kozak poinformowała, że dla RPO w województwie mazowieckim, poziom 

dofinansowania ustalony jest na 80%, ponieważ region ten uważany jest za lepiej rozwinięty 

(dla słabiej rozwiniętych dofinansowanie wynosi 85%). 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał kiedy mogą wpłynąć pieniądze do Gminy, jeżeli 

w czerwcu odbędzie się konkurs? 

P. Żaneta Kozak poinformowała, że pieniądze przekazywane są Gminie dopiero po realizacji 

zadania. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz zauważył, że w załączniku do uchwały znajduje się błąd, 

ponieważ w jednym miejscu zapisane jest „kąt 900°”. Uważa, że trzeba to poprawić. 

P. Żaneta Kozak poinformowała, że ten dokument nie jest przygotowywany przez Gminę 

Wyszków i nie ma możliwości nanoszenia w nim żadnych poprawek. Ponadto powyższy 

dokument, dotyczy kilkunastu partnerów, z których część już przyjęła te dokumenty. Każda 

poprawka wiązałaby się z cofnięciem do ponownego uchwalenia przez wszystkie 

zainteresowane strony. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XX/202/16 w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do 

realizacji na terenie Gminy Wyszków. 
   

Ad. 6. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska zauważyła, że na terenie miasta przybywa zieleni. 

W ostatnich dniach, wzdłuż ul. Generała Józefa Sowińskiego, posadzono kilka ładnych, 

dużych już drzew. Zaproponowała, aby radni również przyczynili się do upiększenia miasta 

i w rocznicę zakończenia II wojny światowej, posadzili kilka drzew przy pomnikach na 

rondzie przy ul. Sowińskiego i ul. Pułtuskiej. Uważa, że byłoby to trochę inne upamiętnienie 

rocznicy, ale pozostawiłoby trwały ślad po tych obchodach. Nasadzenia odbyłyby się pod 

kierunkiem architektów zieleni, a zakup drzew, radni sfinansowaliby ze środków prywatnych. 

P. Piórkowska zasugerowała, że sadzenie drzew przez radnych, mogłoby odbyć się np. 8 maja 

(niedziela). 

Radni przez aklamację, wyrazili zgodę na realizację powyższego pomysłu. 

Radny – P. Stanisław Nasiadka zwrócił się z prośbą, aby z chwilą posadzenia takich drzew, 

odpowiednie służby miały je pod większą obserwacją. Brak nadzoru może doprowadzić do 

tego, że zostaną one powyrywane, tak jak drzewka posadzone na obwodnicy śródmiejskiej. 
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Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że przekaże ten pomysł 

kompetentnemu wydziałowi i do końca tygodnia zorientuje się jaki będzie koszt tego 

przedsięwzięcia. Jeżeli koszt będzie bardzo duży, to urząd wygospodaruje jakieś środki 

i dołoży się do tego przedsięwzięcia. 
 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 16.25, uznając porządek obrad XX nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska     Jan Hryniewicz   Elżbieta Piórkowska 


